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Από το υπ’ αριθ. 9 / 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 209/99 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Ανάκληση της υπ’ αριθ. 448/92 απόφασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου για 
παραχώρηση κοιν/στης δημοτικής έκτασης 
στους Γεώργιο Καρτσούνα κ.λ.π. 

 
       Σήμερα  19 Aπριλίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική  συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 15-4-1999 γραπτή πρόσκληση του αντιπροέδρου κ. Α. Κεσίδη που 
δόθηκε σ’ όλους τους συμβούλους  και δημαρχιακούς  παρέδρους σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 

          Παρόντες                                  Aπόντες                     Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης Κ. Ασλάνογλου Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Δελαβερίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Ε. Λελεκάκης  
4. Μ. Γαβρίδης Ι. Τριανταφυλλίδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Χ. Σκουμπόπουλος  
6. Δ.  Πέτκος Β. Γιαννουλάκης  
7. Κ. Κόλβατζης Σ. Παναγιωτίδης  
8. Κ. Γκαβαϊσές Λ. Τσαβδαρίδης  
9. Κ.  Βαφείδης Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  

10. Γ. Ουρσουζίδης Π. Αγαθαγγελίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
11. Ν. Χαμαλής   Πάρεδροι 
12. Σ. Γεωργιάδης                    ---- 
13. Π. Πιτούλιας    
14. Α. Κεσίδης    
15. Μ. Σουμελίδης    
16. Α. Ταραλάς ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά   τη συζήτηση της  υπ' αριθ. 216/99 
17. Χ. Γεωργιάδης απόφ.   προσήλθε   ο κ.Π. Πιτούλιας και αποχώρησαν οι 
18. Θ.  Σιδηρόπουλος κ.κ. Ι.Κουρουζίδης ,  Κ.Πουλασουχίδης,  Κ.Κόλβατζης, 
19. Ε. Σοφιανίδης Θ.Σιδηρόπουλος, Ε.Σοφιανίδης, Ε.Λευκοπούλου. 
20. Ε. Λευκοπούλου  
21. Ι. Ακριβόπουλος  
22. Ε. Κουκουρδής  
23. Γ. Μανακούλης  
 



 Στη συνέχεια αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε το συμβούλιο να 
συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην 
ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον ο προεδρεύων αντιπρόεδρος 
έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος εισηγούμενος το θέμα είπε στο συμβούλιο ότι: 
για να υπάρξει οριστική ένταξη του έργου πρέπει να είναι λυμένα τα ζητήματα: α) Να 
είναι πλήρης η μελέτη, β) να έχουμε την έγκριση των περιβαντολογικών επιπτώσεων. 
γ) την χωροθέτηση του δρόμου. Εμείς τελειώσαμε τη γραφειοκρατική διαδικασία, δεν 
υπάρχει από πουθενά αντίρρηση, έχουν μεταβιβαστεί αυτά στη ΔΙ.ΠΕ.ΧΩ., έχει γίνει 
σήμερα αυτοψία απ΄ τη ΔΙ.ΠΕ.ΧΩ. και θα εγκρίνει τη χωροθέτηση και τη μελέτη 
περιβαντολογικών επιπτώσεων. δ) να έχουν εξασφαλιστεί οι χώροι από τους οποίους 
θα διέλθει ο δρόμος. Αυτό αφορά κυρίως τις απαλλοτριώσεις. Εδώ υπάρχει ένας 
διαχωρισμός. Ένα τμήμα του δρόμου αποτελεί τμήμα της επέκτασης της πόλης και 
αυτό καθορίστηκε από την πράξη εφαρμογής Σε όλο το μήκος από το πριστήριο 
συν/σμού Σελίου μέχρι το Πολυκλαδικό όλες οι περιπτώσεις πέρασαν από τη Δ.Ε., 
απεδέχθησαν οι ιδιοκτήτες τις προτεινόμενες τιμές πλην δύο που λόγω του 
αντικειμένου της καταβλητέας αποζ/σης θα είναι αντικείμενο του Δ.Σ σε έκτακτη 
συνεδρίαση, με μόνο θέμα, που θα γίνει αυτή την εβδομάδα. 
 Από το πριστήριο συν/σμού Σελίου μέχρι την οδό Ακροπόλεως υπάρχουν 2 
κατηγορίες. 1) το κομμάτι μέχρι την παλιά γέφυρα Τριποτάμου. Αύριο θα 
συνεδριάσει η επιτροπή εκτίμησης για να βγάλει τιμή για τις απαλλ/μενες εκτάσεις 
και επικειμένων και θα προτείνουμε τις τιμές αυτές στους ιδιοκτήτες αυτούς στη 
συνεδρίαση του Δ.Σ. 2) αφορά ένα βράχο πλησίον της οδού Ακροπόλεως όπου εκεί 
υπήρξαν μία σειρά κοιν/στων κατεχομένων εκτάσεων από τρίτους. Απ’ όλες τις 
περιπτώσεις μόνο η περίπτωση των Γ. και Π. Καρτσούνα έχουν κάνει αίτηση για την 
παραχώρηση της έκτασης που κατέχουν. Γι’ αυτούς που δεν έκαναν αίτηση θα 
προχωρήσει το θέμα στη Δ.Ε για τη διοικητική τους αποβολή. 
 Το θέμα Καρτσούνα έρχεται ως εξής. Το 1992 το Δ.Σ αποφάσισε να 
παραχωρήσει την έκταση αυτή. Δεν κατεβλήθη μέχρι σήμερα το τίμημα και το 1997 
ήρθε το θέμα στην επιτροπή τεχν. θεμάτων και η οποία εισηγείται προς το Δ.Σ επειδή 
από εκεί περνάει η περιφ. οδός, ν’ ανακαλέσει την προηγούμενη απόφαση του Δ.Σ 
διότι άλλως αυτό δεν μπορεί να γίνει. Βασική προϋπόθεση της παραχώρησης ήταν να 
μην περιλαμβάνονται ρυμοτομούμενα τμήματα είτε κοιν/στους χώρους που 
προβλέπονται από το σχ. πόλης. 
 Έτσι έρχεται το θέμα και το Δ.Σ παρακαλείται ν’ αποφασίσει αν θα 
ανακαλέσει την απόφασή του ή όχι. 
 Επίσης ο προεδρεύων αντιπρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 
4-11-97 εισήγηση της επιτροπής τεχνικών με την οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα την 
ανάκληση της υπ’ αριθ. 448/92 απόφασης Δ.Σ Βέροιας διότι επίκειται διάνοιξη της 
δυτικής περιφερειακής οδού. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος: Ερωτήσεις; 
 Σιδηρόπουλος: Ο κατέχων κατέβαλλε το τίμημα; 
 Δήμαρχος: Δεν κατέβαλλε τίποτα. Ούτε μία δόση. 
 Κουρουζίδης: Είπατε ότι όσοι δεν έκαναν αίτηση για παραχώρηση θα τους 
κάνουμε διοικ. αποβολή; 
 Κόλβατζης: Υπάρχουν κτίσματα σ’ αυτούς που θα κάνουμε διοικ. αποβολή; 
 Κουκουρδής: Μπορούν να προσβάλλουν την απόφασή μας; Μπορούμε μετά 
να τους παραχωρήσουμε άλλη έκταση; 



 Δήμαρχος: Κε Κουρουζίδη, δεν είναι νόμιμη αιτιολόγηση αν κάποιος δεν 
κάνει αίτηση για παραχώρηση. Η διοικ. αποβολή συντελείται αν υπάρχει αυθαίρετη 
κατάληψη. 
 Δεν ξέρω αν υπάρχουν κτίσματα αλλά αυτό δεν έχει σημασία. 
 Δεν μπορεί να προσβάλλει κάποιος την απόφαση διότι ο νόμος μας το 
επιτρέπει. Δεν είναι λογικό να παραχωρούμε έκταση ρυμοτομούμενη κι εμείς να τους 
πληρώσουμε μετά για να την πάρουμε πίσω. Δεν μπορούμε να δώσουμε άλλη έκταση 
διότι αυτό γίνεται με τον Ν. 1080/80 που θέτει κάποιες προϋποθέσεις για την 
παραχώρηση. Αυτή είναι η νομική κατάσταση. Η απόφαση του Δ.Σ δεν ήταν τότε 
ομόφωνη. Υπήρχαν αντιδράσεις. Όταν υπάρχει ένα γενικό συμφέρον και ο δρόμος 
αποτελεί έναν από τους βασικούς δρόμους εισόδου της πόλης καταλαβαίνετε ότι η 
προτεραιότητα είναι τεράστια. 
 Γκαβαϊσές: Ο ν. 1080/80 αναφέρει ότι ο Δήμος δύναται να παραχωρεί 
κατεχόμενη κοιν/στη δημοτική έκταση. 
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος: Είναι εδώ οι ενδιαφερόμενοι; 
 Καρτσούνας Γεώργιος: Το οικόπεδο το είχαμε πριν το 1992. Δεν στείλατε 
χαρτί για να το χρεώσετε. Δεν φταιμε εμείς που δεν κατεβάλλαμε το τίμημα; Εκεί 
γεννηθήκαμε. 
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
 Ακριβόπουλος: Από την τοποθέτηση του Καρτσούνα προκύπτουν νέα 
στοιχεία. Δεν μπορούμε να πάρουμε θέση διότι έρχεται έκτακτα. Αφού υπάρχει μία 
εκφρασμένη διαφωνία, προτείνω την αναβολή του θέματος για να έχουμε σαφέστατη 
άποψη. 
 Γκαβαϊσές: Πρέπει να πρυτανεύσει το γενικότερο συμφέρον της πόλης και 
του Δήμου, όσα δίκαια, θεωρητικά, κι αν έχει οποιοσδήποτε κατέχων. Είναι κατέχων. 
Εδώ απαλλοτριώνουμε εκτάσεις ιδιόκτητες. Αν είναι δυνατόν να σταματήσουμε σε 
μία τέτοια περίπτωση. Είχα διαφωνήσει τότε διότι ήταν γνωστός αυτός ο δρόμος. Ας 
μη σταματήσουμε πουθενά, ιδιαίτερα που η χρηματοδότηση του δρόμου είναι επί 
θύρας. 
 Κουρουζίδης: Είναι σοβαρό το θέμα . Εκεί κατοικούν επί 50 χρόνια. Θέση του 
Δήμου δεν πρέπει να είναι ότι δεν πρέπει να γίνει ο δρόμος. Αυτό που πρέπει να 
προσέξουμε και να ξεκαθαρίσουμε είναι να κατοχυρώσουμε το συμπολίτη μας και 
όσους δεν έκαναν αίτηση για παραχώρηση επειδή τους είπαμε ότι μην κάνετε αίτηση 
επειδή θα περάσει ο δρόμος. Δεν εφαρμόστηκαν οι διοικ. αποβολές στο Δήμο σε 
μεγάλο βαθμό. Πολλοί που δεν κατοικούσαν στις πλαγιές της πόλης μας δικαιώθηκαν 
και εδώ ερχόμαστε να διώξουμε ορισμένους για 100 ή 300 τ.μ. Να θυμίσω την 
περίπτωση Σαμαρά που παραχωρήθηκε εντός της κοίτης Τριποτάμου παράνομα και 
το έχω καταγγείλει. 
 Ουρσουζίδης: Δεν πρέπει να λάβουμε υπόψη μας αν κάποιος έχει κάνει 
αίτηση ή όχι, δεδομένου ότι κάποιοι σεβαστήκανε αυτό που είπε ο κ. Κουρουζίδης. 
Ίση αντιμετώπιση σ’ όλους. 
 Πάση θυσία πρέπει να γίνει ο δρόμος. Άλλο ζήτημα είναι επειδή δεν έγιναν οι 
διαδικασίες εντός εύλογου χρόνου. 
 Κόλβατζης: Το επείγον του θέματος αναμφισβήτητα θα δημιουργήσει 
ορισμένες κοινωνικές αδικίες διότι δεν προβλέψαμε έγκαιρα τα προβλήματα που θα 
υπάρξουν από τη διάνοιξη αυτού του δρόμου. Θα σπάσουμε ρεκόρ χρόνου, κάτι που 
δεν έχει γίνει μέχρι τώρα. Από τη στιγμή που υπάρχει όμως η αναγκαιότητα θα πρέπει 
να δούμε με περισσή φροντίδα και ευαισθησία τα προβλήματα αυτά. Πιστεύω ότι 
υπάρχουν κι άλλα και θα πρέπει ξεχωριστά να τα αντιμετωπίσουμε για να μην 
επέλθει καμία αδικία. Γιατί δεν εντάσσεται αυτός ο δρόμος και άλλοι στη σωστή 



χρονική περίοδο για να μην δημιουργούνται προβλήματα; Αυτό θα πρέπει να μας 
απασχολήσει. 
 Ναι μεν εγκρίνουμε τη διάνοιξη, αλλά να δούμε ξεχωριστά το θέμα της 
αποκατάστασης αυτών, που όχι με δικό τους λάθος δημιουργείται πρόβλημα. 
 Βαφείδης: Η φιλοσοφία κάποιων παραχωρήσεων το '92 ήταν στα πλαίσια της 
σκέψης ότι οι συμπολίτες μας κατείχαν αυτές τις εκτάσεις επί χρόνια. Είναι 
απαραίτητη η διάνοιξη και το ξέραμε αλλά δεν γνωρίζαμε πότε θ’ ανοιγόταν ο 
δρόμος. Παραχωρήθηκαν κι άλλες εκτάσεις ενώ ξέραμε ότι θ’ απαλλοτριωνόταν. Το 
οξύμωρο που προκύπτει είναι ότι θα του το παραχωρήσουμε, θα το πληρώσει και εν 
συνεχεία να τον αποζ/σουμε; 
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος: Υπάρχουν δευτερολογίες; 
 Γκαβαϊσές: Αυτός ο δρόμος είναι χωροθετημένος από το '82 με απόφαση του 
Δ.Σ όταν ενεκρίθη η πλήρη μελέτη όλων των περιφερειακών δρόμων της πόλης. Από 
τότε ήταν γνωστό. Τώρα ωρίμασε. Είναι οξύμωρο να πουλήσουμε σήμερα και ν’ 
αγοράσουμε σήμερα. Μάλλον δεν ξέρουμε ποιόν δουλεύουμε. Δεν έχει έννοια αυτή η 
παραχώρηση από τη στιγμή που η απόφασή μας για τη διάνοιξη του δρόμου είναι 
οριστική, ομόφωνα και αμετάκλητη. 
 Ουρσουζίδης: Ακούστηκε ότι στο παρελθόν παραχωρήθηκαν εκτάσεις με 
παράνομο τρόπο. Αυτό δεν θεσμοθετεί δίκαιο στο να συνεχίσουμε να κάνουμε 
αδικίες σε βάρος του συνόλου της πόλης όπως είναι ένας δρόμος. 
 Κουρουζίδης: Ακούστηκε ότι ο δρόμος είχε καθοριστεί από το 1982 και 
παρόλ' αυτά εμείς το '92 παραχωρήσαμε εκεί κάποιες εκτάσεις. Είχα και τότε 
αντιδράσεις και σήμερα είναι το λογικό να μην παραχωρηθούν για να μην μπούμε 
στη λογική με πληρώνεις και μετά σε πληρώνω. Το ερώτημα όμως μένει σ’ αυτούς 
που ευνοηθήκανε τότε επιλεκτικά. Σ’ αυτούς που δεν ευνοήθηκαν, θα τους κάνουμε 
διοικ. αποβολή; Σ’ αυτό πρέπει να πάρει θέση το Δ.Σ. 
 Δήμαρχος: Δεν είναι αρμοδιότητα του Δ.Σ για ν’ αποφασίζει τι θα κάνει ένα 
άλλο όργανο που είναι η Δ.Ε. Κι ούτε είναι το αντικείμενο της σημερινής μας 
συζήτησης. 
 Το 1992 υπήρξαν 4 αιτήσεις από εκείνη την περιοχή για την παραχώρηση 
δημοτικών κατεχομένων εκτάσεων. Ήταν των κ.κ. Καρτσούνα, Λαζόπουλου Κ., 
Λαζόπουλου Δ. και Μαυρομιχάλη. Όταν συζητιόταν το θέμα υπήρξαν τοποθετήσεις 
συμβούλων οι οποίοι είχαν επισημάνει ότι μία τέτοια παραχώρηση ναρκοθετεί την 
πιθανή διάνοιξη του δρόμου. Επειδή ήταν μακρινός ο ορίζοντας και τα χρήματα για 
τη διάνοιξη ήταν πολλά (750 εκ.) είχαμε πει ας γίνει η παραχώρηση αυτή και αν 
χρειαστούν κάποια τμήματα αυτών, να έχουν μία αντίστοιχη τιμή μ’ αυτή που τα 
εξαγόρασαν. Όλοι ήταν παρόντες εδώ. Από τους 4 οι 2 εξόφλησαν και αυτοί ήταν οι 
Μαυρομιχάλης και Λαζόπουλος Κ. και οι οποίοι έκαναν συμβόλαια. Οι άλλοι δύο δεν 
ενδιαφέρθηκαν. Ούτε πλήρωσαν, ούτε έκαναν συμβόλαια. 
 Όλες οι περιπτώσεις που υπήρχαν αποφάσεις του Δ.Σ για παραχώρηση στους 
οποίους έχει στείλει η υπηρεσία εδώ και 6-7 χρόνια συνεχώς ειδοποιητήρια και σε 
κάποιες απ’ αυτές έφτασαν οι προσαυξήσεις να είναι διπλάσιες του αρχικού 
τιμήματος και δεν ενδιαφέρονται, ενώ συνεχίζουν να τις κατέχουν, τι θα κάνουμε; 
Δηλ. κάποιοι που ήταν σωστοί είναι τα κορόϊδα και οι άλλοι είναι οι έξυπνοι; Λετε να 
βρούμε λύση. Με ποιο δημοτ. οικόπεδο; Υπάρχει λίστα ολόκληρη και θα έρθει στο 
Δ.Σ για ανάκληση των αποφάσεων. 
 Εάν δεν καταλάμβανε αυτή η έκταση τμήμα της οδού αυτής δεν θα ερχόταν 
σήμερα έκτακτο αλλά θα ερχόταν με τα υπόλοιπα θέματα όπως σας είπα. Ούτως ή 
άλλως θα ερχόταν το θέμα κάποια στιγμή. Θα υπάρξει ίση μεταχείριση απέναντι σ’ 
όλους. Ποτέ δεν χρέωσε έκταση το Δ.Σ όταν ρυμοτομείται. Μ’ όλη τη συμπάθεια 



στην οικογένεια Καρτσούνα δεν μπορούμε να κάνουμε διαφορετικά διότι θα είναι 
απολύτως παράνομο ν’ αποφασίσουμε σήμερα τη μη ανάκληση και αύριο να 
ξεκινήσουμε διαδικασία απαλλοτρίωσης όταν δεν έχει τίτλο, συμβόλαια ή δεν έχει 
καταβάλλει τίμημα. Θα ’ναι εντελώς διαφορετικά η περίπτωση που θα μας 
απασχολήσει στο επόμενο Δ.Σ και που είναι η περίπτωση Λαζόπουλου Κ. όπου ένα 
τμήμα της παραχωρούμενης έκτασης είναι απαραίτητο για το έργο. Εδώ θα 
προχωρήσουμε στην απευθείας αγορά. Να κάνουμε το ίδιο και στον Καρτσούνα από 
σήμερα έως την Παρασκευή; Δεν στέκει. 
 Δεν μπορούμε ν’ ακυρώσουμε και να ναρκοθετήσουμε έναν πολύ βασικό 
οδικό άξονα. 
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος: Υπάρχει το αίτημα αναβολής του κ. 
Ακριβόπουλου. 
 Ακριβόπουλος: Το αποσύρω. 
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος: Η πρόταση είναι για ανάκληση ή μη της 
προηγούμενης απόφασης του Δ.Σ. 
 Δήμαρχος: Και με τη συμπλήρωση ότι αν υπάρξει δυνατότητα νομοθετική 
στην πορεία να μην χάσει κάποια δικαιώματα, δεν θ’ αφήσουμε ούτε τον κ. 
Καρτσούνα, ούτε κανέναν άλλο. Αρκεί να υπάρξει η νομική δυνατότητα. 
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την ανάκληση; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 

Μ. Ποτουρίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Δ. Πέτκος, Κ. 
Γκαβαισές, Γ. Ουρσουζίδης, Ν. Χαμαλής, Σ. Γεωργιάδης, Α. Κεσίδης, Μ. Σουμελίδης, 
Α. Ταραλάς, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ε. Λευκοπούλου, Ε. Κουκουρδής, Γ. 
Μανακούλης.  
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος: Ποιοι δεν συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής δεν ψήφισε κανένας σύμβουλος: 
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος: Λευκά; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Ι. Κουρουζίδης, Κ. Κόλβατζης, Κ. Βαφείδης, Χ. Γεωργιάδης, Ι. Ακριβόπουλος. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση του Δημάρχου. 
2.- Την με αριθ. 448/92 απόφασή του με την οποία εγκρίθηκε η παραχώρηση 
κατεχόμενης κοιν/στης δημοτικής έκτασης εκτός σχεδίου πόλης στους Γεώργιο 
Καρτσούνα κ.λ.π. 
3.- Το γεγονός ότι μέχρι σήμερα δεν έχει καταβληθεί στο Δήμο το τίμημα από την 
παραχώρηση της παραπάνω κοιν/στης δημοτικής έκτασης. 
4.- Την από 4-11-97 εισήγηση της επιτροπής τεχνικών του Δ.Σ. 
5.- Ότι είναι αδήριτη ανάγκη να ανακληθεί η παραπάνω απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου για τη διάνοιξη της δυτικής παράκαμψης Βέροιας, η οποία αποτελεί έναν 
από τους βασικούς οδικούς άξονες της πόλης. 
6.- Ότι απαραίτητη προϋπόθεση για την ένταξη του έργου αυτού στο Β΄ Κ.Π.Σ. είναι 
να έχουν εξασφαλιστεί οι χώροι από τους οποίους θα διέλθει ο δρόμος. 
7.-Τις προτάσεις των δημοτικών συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη 
συζήτηση του παρόντος θέματος. 
8.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας, 
9.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

 
 
 



Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία  
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Ανακαλεί την υπ’ αριθ. 448/92 απόφασή του με την οποία παραχωρήθηκε 
στους Γεώργιο Καρτσούνα κ.λ.π, κατεχόμενη κοιν/στη δημοτική έκταση εκτός 
σχεδίου πόλης. 
 Επιφυλάσσεται αν υπάρξει δυνατότητα νομοθετική στην πορεία, να μην 
χάσουν κάποια δικαιώματα ούτε ο κ. Καρτσούνας, ούτε κανένας άλλος. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό 209/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ  ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Γεωργιάδης 
 I.  Kουρουζίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΚΕΣΙΔΗΣ Δ.  Ταχματζίδης Ε.  Σοφιανίδης 
 Μ. Γαβρίδης Ε. Λευκοπούλου 
 Κ.  Πουλασουχίδης Ι.  Ακριβόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Κόλβατζης Γ.  Μανακούλης 
 Κ. Γκαβαϊσές Χ. Μουτσιόπουλος 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΤΑΡΑΛΑΣ Κ. Βαφείδης   
 Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 28-4-1999 

Ο  Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 
 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΠΟΥΛΑΣΟΥΧΙΔΗΣ 
 
 
 
 

 
 


